
Jegyzőkönyv 
Elnökségi ülés – 2020.06.23 

Időpont: 2020. június 23. kedd 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Közgyűlés (anyagok áttekintése, előterjesztés tagdíj, versenyengedély díjak témában) 

2. Kommunikációs és Marketing Bizottság beszámolója 

3. Soft Open 

4. Hazai versenyrendszer (MDL, Soft kérelem, átigazolási időszak, CSB, Diamonds Cup) 

5. Sportszövetséggé alakulás 

6. Egyebek 

Jelen vannak:  

 Balázs Gábor - Elnök 

 Molnár László - AlElnök 

 Ikker Péter - Elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea - Elnökségi tag 

 Takács Zoltán - Elnökségi tag 

 Harsányi Enikő - Elnökségi tag 

 Marti György - Operatív igazgató 

 Takácsné Fekete Franciska - Főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett - Jegyzőkönyvvezető 

 Tar Béla - meghívott vendég 

18:07 Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség határozatké-

pes és az ülést megnyitotta. 

Koncz Ernő Elnökségi tag telefonon jelezte Morva-Takács Vivien Anett jegyzőkönyvvezetőnek, hogy 

húsz perccel később tud csak csatlakozni az üléshez. Ennek alapján Elnök úr javasolta a napirendi pon-

tok tárgyalásának sorrendjét módosítani, amivel az Elnökség tagjai egyetértettek. 

1. napirendi pont: Közgyűlés  

Elnök úr belátása szerint a Kövesdi Andrea által összeállított pénzügyi beszámoló a legpontosabb, ezt 

terjesztette elő elfogadásra. 

Kövesdi Andrea kifejtette, hogy a 2019-es évet nagyjából 0-val zárta a Szövetség, az év eleji nyitóegyen-

leg pedig ténylegesen szintén 0 volt, ahogyan azt korábban már megállapítottuk. 

Elnök úr elmondta, hogy éves szinten 30-40 millió forintos pénzügyi keret biztosítása szükséges a Szö-

vetség működéséhez. Ebből legfeljebb 15 millió forintot tudunk biztosítani saját forrásból, várhatóan 

8-10 millió forintot kapunk az államtól. Ebből is látszik, mennyire fontosak a szponzori támogatások. 

Hozzátette, a pénzügyi beszámoló számadataiban végleges, legfeljebb kis összegű számszaki átsorolá-

sok szükségesek benne, amivel Kövesdi Andrea egyetértett. 



Elnök úr felkérte az Elnökséget a 2019-es és pénzügyi beszámolójának a szükséges kisebb számszaki 

módosítások elvégzése melletti elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

48/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Kövesdi Andrea által készített 2019-es évi pénzügyi beszámolót azzal a meg-

kötéssel, hogy kisebb számszaki módosítások szükség szerint még elvégezhetők benne. 

Elnök úr a Kövesdi Andrea által írt, Molnár László által lektorált és Ikker Péter által javított Elnökségi 

beszámoló kapcsán megjegyezte, hogy kicsit szubjektívnek tartja. A félévkor felállított Elnökség nehe-

zen tudja érdemben összefoglalni a korábbi Elnökség munkáját. 

Kövesdi Andrea hozzáfűzte, ez még úgy is nehézséget okoz, hogy Harsányi Enikővel mindkét Elnökség-

nek tagjai voltak. A sok változás miatt a megfelelő dokumentálás kihívást jelent. 

18:20 Koncz Ernő csatlakozott a híváshoz, a szavazati joggal rendelkezők száma 7 fő. 

Morva-Takács Vivien Anett felhívta a figyelmet arra, hogy az Ikker Péter által megküldött Elnökségi 

beszámolót még szükség lenne néhány számadattal kiegészíteni. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget az Elnökségi beszámoló elfogadására, melybe az említett számadatok 

még belekerülnek. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

49/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a számadatokkal még kiegészítésre kerülő Elnökségi beszámolót a 2019-es évről. 

A 2020 évi költségterv kapcsán Elnök úr elmondta, hogy a korábbi tervek felborultak a jelenlegi hely-

zetben. Jövőre mindenképpen szükséges lenne 10-12 millió forint megtakarításával kezdeni az évet. 

Javasolta, hogy a költségtervről email formájában legyen szavazás, miután előterjeszti az Elnökség felé, 

mellyel az Elnökség egyetértett. 

Elnök úr ismertette írásban már elküldött tagdíjról szóló előterjesztési javaslatát a közgyűlésre. 

A versenyengedélyek díja kapcsán elmondta, hogy javaslata szerint, azok, akik 2020-ra váltottak ki ver-

senyengedélyt, azok 2021-ben kedvezményes áron 3500 forintért válthatnának ki újra. Ez azonban 

becslései szerint akár 1,5 millió forintos kiesést jelenthet a Szövetség amúgy is szűkös saját bevételei-

ből, amit mérlegelni kell a javaslat elfogadásakor. 

Elnök úr megállapította, hogy nincs szükség a napirendi pontok felcserélésére, mivel Koncz Ernő csat-

lakozott a híváshoz. 

2. napirendi pont: Kommunikációs és Marketing Bizottság beszámolója  

Koncz Ernő, a Bizottság Elnöke elmondta, hogy folyamatban vannak a tárgyalások. A Dreher elfogadta 

az idei évre tett javaslatunkat, és visszajelzett, hogy 1+1 éves megállapodást szeretnének kötni a Ma-

gyar Darts Szövetséggel, de a 2021. évi ajánlatra még nem érkezett válasz. 

Hozzáfűzte, a jelenlegi helyzetre való tekintettel kicsit nehezebb a tervezett összegek beszerzése a 

szponzoroktól, mert elsődlegesen a marketing budget-jüket veszik vissza, azonban a sörös cégeknél az 

elmaradt rendezvényekre tervezett kiadásokból tudnak átcsoportosítani. A Borsodival még nem indul-

tak meg tárgyalások, de van még olyan termék, amit fel lehet kínálni nekik. 



Ismertette, hogy a Westend is tudja biztosítani azt a mértékű támogatást, amit 2019-ben kapott a Szö-

vetség, és itt is valószínű egy 1+1 éves megállapodás. A Budapest Bank és a Szerencsejáték Zrt. részéről 

még nem érkezett visszajelzés a küldött ajánlatra, de várhatóan július közepére fog érkezni, a közgyűlés 

elé már biztos információval lehet majd kiállni. Az Aréna 4 csatornától jelképes összegért tudunk rek-

lám szpotokat vásárolni, melyet beépítünk a szponzorok felé kínált csomagba. 

Elmondta, hogy az Emberi Erőforrások Minisztériumához csütörtökre van időpontjuk tárgyalásra. 

Elnök úr kiegészítette a beszámolót azzal, hogy ha minden a tervek szerint alakul, akkor idén 7 darab 

Darts Magazin műsor kerülhet adásba. 

18:39 Koncz Ernő kilépett a hívásból, a szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

3. napirendi pont: Soft  Open 

Elnök úr elmondta, hogy Kövesdi Andrea ötletéből kellene kiindulni, mivel szabad kezet adott neki a 

soft szakágban, mert ezt ő látja és ismeri rendesen. 

Kövesdi Andrea hozzáfűzte, hogy szerinte Gábor rendezvényszervezői oldalról való megközelítését is 

bele kell vonni, a kettejük ötleteinek együttes felhasználásával lehet majd igazán jó versenyt rendezni. 

18:42 Molnár László kilépett a hívásból, a szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

Elnök úr ismertette, hogy a szponzori feltételeknek a Soft verseny keretében is meg kell felelnünk. 

Javasolta egy háromtagú szervezőbizottság felállítását Kövesdi Andrea, Harsányi Enikő és Molnár 

László tagokkal. 

Kövesdi Andrea folytatja a helyszín keresését a versenyre, a következő Elnökségi ülésre részletes költ-

ségtervet készít. 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy a szervezőbizottság szükség esetén további tagokkal bővíthető. 

18:48 Molnár László csatlakozott a híváshoz, a szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget a szervező bizottság létrehozásának és Kövesdi Andrea, Harsányi Enikő 

és Molnár László bizottsági tagoknak való megválasztásának elfogadására. Mindhárom fő vállalta a bi-

zottsági tagságot. Ezt követően 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

50/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség háromtagú szervező bizottságot alakított a Soft Open versenyre, mely bizottságba megvá-

lasztotta Kövesdi Andreát, Harsányi Enikőt és Molnár Lászlót. 

Elnök úr javasolta, hogy az Elnökség az 4. és 5. napirendi pontokat felcserélt sorrendben tárgyalja, 

mellyel az Elnökség egyetértett. 

  



5. napirendi pont: Sportszövetséggé alakulás  

Elnök úr elmondta, hogy a Sportszövetséggé alakulás részeként fontos a szabályzataink átnézése és 

naprakésszé tétele, mely feladatra Ikker Pétert, Marti Györgyöt és Hegedűs Zsoltot szeretné felkérni. 

Ismertette az ügyvédtől kapott árajánlatot is, mely szerint 100.000 Ft + Áfa összegért vállalja a folyamat 

végigvitelét, melyhez számos dolog szükséges, amit Marti György emailben összefoglalt az Elnökség 

számára. 

Szükséges lenne egy alapszabály módosítás, ezért Elnök úr javasolta e napirendi ponttal a közgyűlési 

meghívót kibővíteni, az előterjesztést az egyesületi vezetőknek megküldeni. 

Marti György elmondta, hogy Kapás Lilla ügyvédnő készített egy formanyomtatványt a nem sportegye-

sületként bejegyzett egyesületek számára, amit az illetékes törvényszékre kell megküldeniük. Szeren-

csés esetben az adott törvényszék elfogadja ezt a nyilatkozatott és más teendő nélkül megkaphatják 

az egyesületek a sportegyesületi bejegyzést. Ez egy komoly előrelépés lehet, de ehhez szükséges, hogy 

az egyesületek valóban megküldjék ezeket a törvényszékek felé. 

Tar Béla meghívott vendég hangot adott azon álláspontjának, hogy a sportegyesületi bejegyzéssel nem 

rendelkező egyesületeket a közgyűlésen nevesíteni és rendre utasítani kell. 

Elnök úr kifejtette, hogy a sportszövetséggé válás egy hosszú távú szervezeti cél, jelenleg nem tesz 

különbséget a Szövetség életében a megléte vagy hiánya. Ez egyfajta adminisztratív rendbetétel. 

Marti György elmondta, sok egyesületi vezető, akivel beszélt az érintettek közül arra hivatkozik, hogy 

az egyesületnek nem jár előnnyel a bejegyzés, sok a munka vele, és kifogásolják, hogy ennek költségeit 

nem állja a Szövetség. 

Elnök úr hozzátette, hogy a beküldendő formanyomtatvány előre ki lett töltve az egyesületek helyett, 

nekik csak aláírni és postára kellett adni. Összekötöttük őket ügyvédnővel, igyekszünk minden eszköz-

zel segíteni őket a folyamatban. 

Tar Béla felháborítónak tartja, hogy az egyesületek helyett a Szövetség dolgozzon. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy az alapszabály módosítás fel-

kerüljön a közgyűlés napirendjére. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

51/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség az éves rendes közgyűlés napirendjére felvette az alapszabály módosítás napirendi pontot. 

4. napirendi pont: Hazai versenyrendszer  

Elnök úr javasolta a bevezetett korlátozások eltörlését és, hogy a Magyar Darts Liga rendszerében július 

1-től ne legyen engedélyezett a július 1 utáni fordulók későbbi pótlása. A július 1-et megelőzően elma-

radt fordulók pótlására továbbra is van lehetőség, de a július 1 utáni fordulók elhalasztása nem indo-

kolt, majd felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

  



6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

52/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség visszavont minden korábban bevezetett pandémiás korlátozó intézkedést, és nem engedé-

lyezi a 2020. július 1 utánra igényelt liga időpontok későbbi pótlását. Az ezt megelőzően elmaradt for-

dulók pótlására továbbra is van lehetőség. 

Elnök úr javasolta, hogy december 15-január 15 közötti átigazolási időszakról külön, egy erre szolgáló 

fórumon döntsön az Elnökség. 

Harsányi Enikő javasolta egy rendkívüli átigazolási időszak indítását július második felében. 

Kövesdi Andrea kérte a már lezajlott Soft Csapatbajnoki forduló fényében egy olyan kikötés megtéte-

lét, hogy az átigazolást követően a játékosok ne indulhassanak alacsonyabb osztályú csapatban. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a két javaslat és a kitétel elfogadásáról. Ezt követően az 

Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

53/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség rendkívüli átigazolási időszakot hirdet 2020. július 15 és július 30 között. Azok a játékosok, 

akik elindultak Soft Csapatbajnokságban és átigazolnak, nem játszhatnak alacsonyabb osztályban az 

új klubjuk színeiben, mint ahol az első fordulóban játszottak. A december 15 és január 15 közötti átiga-

zolási időszakról később tárgyal az Elnökség. 

Elnök úr javasolta, hogy a Csapatbajnokság kérdését a következő ülésen tárgyalja az Elnökség. 

Javasolta továbbá határozat hozatalát a csapatbajnokságtól való visszalépés ügyében. Előterjesztés: 

július 15-ig léphetnek vissza az egyesületek a csapatbajnokságtól, a 10.000 Ft-os pénzbírságot pedig 

elengedi az Elnökség. 

Ezt követően az Elnökség 3 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mellett nem hozott határozatot és az előter-

jesztést elvetette. 

Elnök úr javasolta, hogy a visszalépések beérkezése után döntsön az Elnökség, aki pedig már beadott 

kérelmet a büntetés elengedésére, az adja be újra. 

19:27 Molnár László kilépett a hívásból, szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

Érkezett egy kérelem a Soft Egyéni Nemzeti Bajnokság női mezőnyéhez való utólagos csatlakozásra, 

mely kapcsán Kövesdi Andrea elmondta, hogy a női mezőny nem bővíthető, mert az a teljes lebonyo-

lítást felborítaná, de a férfi II. osztály mezőnyéhez csatlakozhat. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget Kövesdi Andrea javaslatának elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

54/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

A Soft Egyéni Nemzeti Bajnokság női mezőnyéhez nem lehet utólagosan csatlakozni, helyette a férfi II. 

osztály mezőnyében indulhat a játékos Kövesdi Andreával való egyeztetés alapján. 



Elnök úr beszámolt a Diamonds Cup versenyről néhány szóban és megköszönte minden érintett mun-

káját, részvételét. Július hónapban nem tudunk rendezni még egy ilyen versenyt, mert nem fér bele az 

időbe. 

Ikker Péter hozzáfűzte, hogy ez a típusú verseny sportfogadásra kiválóan alkalmas lenne. 

Elnök úr ismertette a menetrendet a nyitó hétvégére. Július 31-én megrendezésre kerülne egy Érd 

Open verseny, július 1-jén pedig a Szabadidőkártyások Országos Bajnoksága, a Steel Nemzeti Mozgás-

sérült Bajnokság és a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság II. fordulója. Július 2-án a Steel Csapat Magyar 

Kupa lenne. Elnök úr felkérte az Elnökséget ennek jóváhagyására. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

55/2020.VI.23 EH számú Elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a nyitó hétvége menetrendjét az alábbiak szerint: 

július 31:  Érd Open 

augusztus 1:  Szabadidőkártyások Országos Bajnoksága 

 Steel Nemzeti Mozgássérült Bajnokság 

 Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság II. forduló 

augusztus 2: Steel Csapat Magyar Kupa 

Takács Zoltán jelezte, hogy augusztus 15-én nyílt versenyt tartanak Salgótarjánban. 

19:41 Molnár László csatlakozott a híváshoz, a szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

A nyitóhétvége versenyeinek kiírásait az elnökség írásban megkapta, ezeket az ülésen megvitatta.  

A szabályozások finomítása kapcsán Tar Béla javasolta a versenyekre 5 fős versenybizottság biztosítá-

sát, akik táblabíróként felügyelik a szabályok betartását. Ehhez a bíróképzés elengedhetetlen. 

Az öltözködési problémák kapcsán Elnök úr felkérte Molnár László alelnököt, hogy fogalmazzon meg 

egy levelet az egyesületi vezetők részére. 

6. napirendi pont: Egyéb  

Tar Béla beszámolt arról, hogy a Nemzeti Versenysport Szövetség SOH PAT projektjéhez Alelnök úr 

megbízásából csatlakozott a Szövetség nevében. 

A pedagógusoknak 7 évente 120 óra tanfolyami részvételt kell, hogy leigazoljanak. A Nemzeti Verseny-

sport Szövetség a nem olimpiai sportágakat felkarolva közös tanfolyamokat szervez, melyeken részt 

tudnak venni, és, amit el tudnak számolni. 

Évente 5-6 ilyen tanfolyamot tartanak, melyek általában 2 naposak, és a különböző sportágak 1-1 órás 

előadását hallgatják meg. 

A részvételhez a Szövetségnek biztosítania kell egy 1500 karakteres összefoglalót a sportágról, és hogy 

miért jó a diákok számára, a tanároknak miért érdemes népszerűsíteni. Ezen kívül az 1 órás előadás 

tananyagát kellene elkészíteni, minden másról az NVSZ gondoskodik. 



Hosszútávon a Szövetségnek az előadókat és az előadáshoz szükséges eszközöket kell biztosítani, vala-

mint az előadások anyagának előállítását és az előadók utaztatását kell finanszíroznia. 

Érdemes pedagógusokat bevonni ebbe a Szövetségen belül. 

Elnök úr felkérte Tar Bélát, hogy alelnök úrral közösen tegyenek javaslatot egy megközelítőleges költ-

ségtervre a projekt kapcsán. 

 

20:38 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 


